
 
 

Zapisnik 12. redne seje ŠZ ŠOU v Ljubljani 

 

  
ZAPISNIK 16. REDNE SEJE 
ŠTUDENTSKEGA ZBORA 

ŠTUDENTSKE ORGANIZACIJE UNIVERZE V LJUBLJANI 
 

ki je bila v četrtek, 2. 7. 2015, 

na sedežu ŠOU v Ljubljani, Vojkova 63. 
 
 
Seja se je pričela ob 19:05. 
 
Prisotnih poslancev: 30 
Prisotnost poslancev je razvidna s prezenčne liste. 
 
Ostali prisotni: Tadej Marinič. Janja Zdovc, Klemen Mesarec, Ana Pavlič, Tomaž Rakar, Jure 
Karlin, Juš Dobnikar, Rok Petrič, Martin Kovač, Andrej Klasinc. 
 
 
16. redno sejo Študentskega zbora je vodil Tilen Gorenšek, predsednik Študentskega zbora 
ŠOU v Ljubljani.  
 
Na začetku je povedal, da je prišlo do spremembe dnevnega reda.  
 
Predlagan je bil naslednji dnevni red:  
 

1. Potrditev zapisnika 15. redne seje; 
2. Predlog sprememb in dopolnitev Akta o ustanovitvi Študentska svetovalnica; 
3. Volitve člana Razsodišča ŠOU v Ljubljani; 
4. Predlog sprememb in dopolnitev Statuta ŠOU v Ljubljani (2. branje); 
5. Predlog sprememb in dopolnitev Poslovnika Študentskega zbora (2. branje); 
6. Predlog sprememb in dopolnitev Pravilnika o delovanju ŠOVZ (2. branje); 
7. Predlog sprememb in dopolnitev Volilnega pravilnika (2. branje); 
8. Predlog sprememb in dopolnitev Pravilnika o finančnem poslovanju ŠOU v Ljubljani 

(2. branje); 
9. Predlog sprememb in dopolnitev Pravilnika o stalni dejavnosti Tribuna (2. branje); 
10. Dvomesečna poročila ŠOU v Ljubljani; 
11. Dvomesečno poročilo Študentski kampus; 
12. Sofinanciranje 3D tiskalnika za Fakulteto za strojništvo; 
13. Poslanske pobude in vprašanja;  
14. Razno. 

 
Nov predlagan dnevni red: 
 

1. Potrditev zapisnika 15. redne seje; 
2. Predlog sprememb in dopolnitev Akta o ustanovitvi Študentska svetovalnica; 
3. Dvomesečna poročila ŠOU v Ljubljani; 
4. Dvomesečno poročilo Študentski kampus; 
5.  
6. Predlog sprememb in dopolnitev Statuta ŠOU v Ljubljani (2. branje); 
7. Predlog sprememb in dopolnitev Poslovnika Študentskega zbora (2. branje); 
8. Predlog sprememb in dopolnitev Pravilnika o delovanju ŠOVZ (2. branje); 
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9. Predlog sprememb in dopolnitev Volilnega pravilnika (2. branje); 
10. Predlog sprememb in dopolnitev Pravilnika o finančnem poslovanju ŠOU v Ljubljani 

(2. branje); 
11. Predlog sprememb in dopolnitev Pravilnika o stalni dejavnosti Tribuna (2. branje); 
12. Dvomesečno poročilo Študentski kampus; 
13. Sofinanciranje 3D tiskalnika za Fakulteto za strojništvo; 
14. Poslanske pobude in vprašanja;  
15. Razno. 

 
 

Navzoče je najprej nagovoril in lepo pozdravil predsednik Študentskega zbora ŠOU v 
Ljubljani, Tilen Gorenšek.  
 
 
 
Ad 1.  
 

 Potrditev zapisnika 15 .redne seje; 
 
Poslanci so prejeli zapisnik 15. redne seje. Ker prijav k besedi ni bilo, je predsedujoči 
ugotovil, da je zapisnik sprejet.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Ad 2.  
 

 Predlog sprememb in dopolnitev Akta o ustanovitvi Študentska svetovalnica; 
 

Predsedujoči je k besedi povabil zagovornico točke, Suzano Todorovič. 
 
/Suzana TODOROVIČ / Vse je lepo pozdravila. Povedala je, da so bile predlagane 
spremembe priporočilo revizije, ki je bila s strani ŠOU v Ljubljani, februarja 2015. Revizorka 
je priporočila, da bi nekatera nesoglasja med Statutom Študentske svetovalnice in Akta o 
ustanovitvi uredili, da ne bi prihajalo do napačnih interpretacij predpostavk, členov in alinej. V 
imenu in namenu ustanovitve bi dodali še »Zavod«, saj se do sedaj pisalo samo »Študentska 
svetovalnica«, naslednji popravek je v osmem členu, kjer piše, da svet Zavoda sprejema 
odločitve z večino glasov vseh svojih članov, bi dodali specifikacijo, da je to na rednih, 
izrednih in dopisnih sejah. V devetem členu se popravlja tipkarska napaka. V desetem členu 
se tudi odpravlja tipkarska napaka in ena vsebinska napaka, saj piše, da direktor zastopa 
Zavod samostojno in neomejeno in gre zgolj za dobesedno usklajevanje s prakso in dodajajo 
odstavek, da direktor ustanavlja in ukinja organizacijske enote ter imenuje vodje posameznih 
enot. Dodala je, da se popravlja še odstavek, kjer piše kdo je lahko imenovan za direktorja in 
sicer s sedmo ravnjo izobrazbe ter se dodaja alineja iz Statuta, kjer piše, da je lahko direktor 
tisti, ki dosega tudi druge pogoje določene v Statutu Zavoda. Strokovni svet sestavlja direktor 
in dva člana strokovnega sveta, popravljajo pa se podvajanja in ponavljanja izrazov in 
besednih zvez. V sedemnajstem, devetnajstem in triindvajsetem členu tudi odpravljajo 
tipkarske napake.  
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Predsedujoči je odprl razpravo. Ker prijave k besedi ni bilo je predsedujoči zaprl razpravo in 
prešel na glasovanje. 
 
 
 
 
Sklep: Študentski zbor ŠOU v Ljubljani potrjuje spremembe in dopolnitve Akta o 
ustanovitvi Zavoda Študentska svetovalnica.  
 
Rezultati glasovanja: 
ZA: 29 
PROTI: 0 
VZDRŽAN: 0 
 
Predsedujoči je ugotovil, da je bil sklep soglasno sprejet. 
 
 
 
Ad 3.  
 

 Dvomesečna poročila ŠOU v Ljubljani; 
 
Predsedujoči je k besedi povabil Roka Likoviča.  
 
/ Rok LIKOVIČ / Vse je lepo pozdravil. Povedal je, da se je delo predsednika ŠOU v 
Ljubljani, v mesecu maju, odvijalo predvsem okoli različnih dogodkov, kot so majske igre in 
ostalo majsko dogajanje ter Škisova tržnica,  saj je to projekt, ki ga ŠOU v Ljubljani tudi 
sofinancira. Povedal je, da so leto za ta projekt namenili 13 tisoč evrov, 6 tisoč evrov je bilo 
sponzorskih sredstev za nakup malega prizorišča, 7 tisoč evrov pa je bilo namenjenih za 
postavitev programa. Povedal je, da sta bila mesec maj in junij namenjena tudi spremljanju 
ZUJF-a in sicer spremljanje padca koncesijske dajatve, čakali so tudi kaj se bo odvijalo na 
področju ZVIS-a. Pripravljali so tudi vsebino za Študentski kampus. Dodal je še, da bo ogled 
kampusa možen šele v septembru, saj trenutno potekajo intenzivna gradbena dela. 
 
 
Predsedujoči je predal besedo Timu Robiču, resor za ŠOVZ. 
 
/ Tim ROBIČ / Vse je lepo pozdravil. Povedal je, da se v preteklih mesecih na njihovem 
resorju ni odvijalo nič posebnega, narava dela je ostala ista. 
 
Predsedujoči je predal besedo Klemnu Mesarcu, resor za Socialo in zdravstvo. 
 
/ Klemen MESAREC / Vse je lepo pozdravil. Povedal je, da so se na njihovem resorju 
ukvarjali predvsem z vsebinskimi temami. S posameznimi ŠOVZ-ji in Fundacijo Študentski 
tolar so organizirali zbiranje sredstev za pomoč v Nepalu, zbrali so prek 3 tisoč evrov, ki so 
jih potem nakazali slovenskim prostovoljcem v Nepalu. Odzvali so se tudi na novico o izgubi 
Erasmus štipendij in so nadaljevali delo v okviru ŠOS, kjer so se potem izpogajali, da 
Erasmus štipendije ostanejo. Ukvarjali so se tudi s problematiko pripravništev, v sodelovanju 
s MSS, Mladi plus in ŠOS pripravljajo raziskave na to temo, odzvali so se tudi na 
problematiko SAZAS.  
 
Predsedujoči je predal besedo Ani Belčič, resor za študijsko problematiko. 
 
/ Ana BELIČIČ / Vse je lepo pozdravila. Povedala je, da je delo na njihovem resorju potekalo 
v luči evalvacije bolonjske reforme. Organizirali so šesturni strokovni posvet, ki je bil 
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namenjen pregledu in podajanju kritike bolonje in doseči zaključke, ki bi bili uporabni za 
naprej. Spremljali so tudi dogajanje na konferenci v Armeniji, kjer so se sestali vsi evropski 
ministri za izobraževanje, vendar še čakajo na uradni prevod. Pripravljajo pa še nekaj anket 
in analiz, urejajo pa tudi stran s študijskim gradivom. 
 
Predsedujoči je predal besedo Roku Petriču, resor za obštudijske dejavnosti. 
 
/  / Vse je lepo pozdravil, v imenu Roka Petriča se je opravičil za odsotnost in sam predstavil 
poročilo o delu na resorju. Organizirali so projekt v sodelovanju s športno zvezo UL, uspešno 
so izvedli tudi študentski tek na grad, ki se ga je udeležilo tisoč štiristo tekačev. Organizirali 
so enodnevni izlet v Gardaland na katerega se je prijavilo preko 500 študentov. Organizirali 
so tudi dan študentskega športa, kjer so lahko študentje tekmovali v šestih različnih športih.  
 
Predsedujoči je predal besedo Jušu Dobnikarju, resor za mednarodno sodelovanje. 
 
/ Juš DOBNIKAR / Vse je lepo pozdravil. Povedal je, da so sodelovali pri organizaciji izleta v 
Gardaland, kamor so peljali 100 tujih študentov. Organizirali so paintball, izlet na Kras, kjer 
so imeli degustacije vina, ESN Slovenija platformo. V mesecu juniju so imeli delo z odhodi 
tujih študentov. Pripravljajo pa že program za novo študijsko leto, povezali se bodo z ESN 
Bratislava in ESN Zagreb, tako bodo lahko organizirali ekskurzije. Pripravljajo tudi nov CGP 
ESN-ja, saj ni bil obnovljen že nekaj let. 
 
Predsedujoči je predal besedo Mateju Lebrehtu, resor za komuniciranje in razvoj. 
 
/ Matej LEBREHT / Vse je lepo pozdravil. Povedal je, da so v mesecu  maju in juniju še 
naprej sledili začrtani viziji resorja, ki je dajanje komunikacijske podpore aktualnim projektom 
ŠOU v Ljubljani. V maju je poteka tek na grad, Škisova tržnica, Pillow fight, Bukvarnica. 
Pošiljali so sporočila za javnost, odgovarjali so na novinarska vprašanja ter komunicirali 
preko družbenih omrežij. Pripravili so svoj prvi samostojni projekt, Bukvarnica na trati, 
pripravljali so podcast 420 sekund. Analizirali so kliping in medijske objave. Pripravljajo 
spletno stran. 
 
Predsedujoči je predal besedo Juretu Karlinu, KISS. 
 
/ Jure KARLIN / Vse je lepo pozdravil. Povedal je, da je njihova plakaterska služba obesila 
preko sto plakatov na fakultetah, poskrbeli so za grafično podobo preko za preko dvajset 
projektov, naročili so tudi nov promocijski material, s svojim delom so pomagali ostalim 
resorjem.  
 
Predsedujoči je povedal, da bo delo stalnih dejavnosti STIKS in Študentska prehrana 
predstavil Rok Likovič. 
 
/ Rok LIKOVIČ / Povedal je, da je bil mesec maj zaznamovan s prvim razpisom ŠOU v 
Ljubljani, na razpis je prispelo 87 vlog, od tega je bilo nekaj vlog zavrnjenih. Vsega skupaj je 
bilo razdeljeno preko 39 tisoč evrov za delovanje društev. 
Kar se tiče Študentske prehrane so bile v mesecu maju izvedene redne inšpekcije v 
Ljubljani, 250 pregledov v Ljubljani in 50 pregledov na dislociranih enotah. 
 
Predsedujoči je predal besedo Janji Zdovc, DSL. 
 
/ Janja ZDOVC / Vse je lepo pozdravila. Povedala je, da so se pretekla dva meseca posvetili 
predvsem pomoči maturantom, ki so v tem času opravljali maturo, zagnali so projekt 
medsebojnih inštrukcij, maturitetnih delavnic. Povedala je, da so bili odzivi zelo dobri. V 
mesecu juniju so organizirali okroglo mizo na temo mature. Končali so tudi razpis dijaških 
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glasbenih skupin, komisija je izbrala dva najuspešnejša, organizirali so zaključni piknik. 
Obiskali so parlament, spremljali so sejo parlamenta. 
 
Predsedujoči je predal besedo Tomažu Rakarju, CDI. 
 
/ Tomaž RAKAR / Povedal je, da so v mesecu maju izpeljali dva projekta. Eden je bil 
povezan z informiranjem glede varne uporabe interneta, uspešno so zaključili projekt OSA. 
 
Predsedujoči je predal besedo Ani Pavlič, Tribuna. 
 
/ Ana PAVLIČ / Povedala je, da so se v preteklem obdobju ukvarjali z izdajo nove številke 
Tribune, izbrali so nabor tekstov, ki tvorijo smiselno zgodbo tokratne izdaje, sledili so 
pogovori z likovnimi soustvarjalci, sledila sta grafično oblikovanje in tisk. Po izdaji so bile 
Tribune takoj razdeljene po vseh fakultetah in čitalnicah. V mesecu junija je zaživela tudi 
Facebook stran. Med poletjem načrtujejo novo izdajo.  
 
Predsedujoči je predstavil delo Študentskega zbora. Povedal je, da so se v mesecu maju in 
juniju sestali na treh sejah, v povprečju je bilo prisotnih 38 poslancev od 45. Seznanili so se z 
dvomesečnimi in štirimesečnimi poročili, seznanili so se z odstopom člana Volilne komisije, 
obravnavali so Rebalans, volili so nadomestnega člana Volilne komisije, obravnavali so 
problematiko SAZAS, volili so dva kandidata Razsodišča, obravnavali so spremembe in 
dopolnitve aktov v okviru reorganizacije, urejali razmerja v okviru Študentskega kampusa. 
Aktivna so bila tudi delovna telesa Študentskega zbora.  
 
Predsedujoči je odprl razpravo. 
 
K besedi se je prijavila Marike Grubar. 
 
/ Marike GRUBAR / Zanimalo jo je zakaj pri delu resorja za komuniciranje in razvoj pri višini 
porabljenih sredstev piše »honorar sodelavcev« ter kdaj bi bili lahko ti zneski vidni. Zanimalo 
jo je še komu so namenjeni promocijski artikli, komu so se razdelile promocijske jakne. 
Zanimala jo je še učinkovitost projekta CDI, ki je bil povezan z informiranjem glede varnosti 
in uporabe interneta. 
Zanimalo jo je še informacije glede novice, ki jo je STA objavila glede štipendij, da študentje 
ne bodo mogli dobiti dodatka k Erasmus plus štipendij. Opozorila je še na pravopis v 
poročilih.  
 
Predsedujoči ji je povedal, da se lahko kot poslanka zglasi pri strokovnih sodelavcih, kjer 
lahko te zneske tudi vidi.  
 
/  Matej LEBREHT / Povedal je, da je zapisano, da gre za honorar sodelavcev, ker gre za 
redne sodelavce na resorju in želel je poudariti, da z izvedbo projektov niso imeli dodatnih, 
zunanjih sodelavcev, stroškov.  
 
/ Rok LIKOVIČ / odgovoril je, da so bili prejemniki jaken vsi sodelavci, tudi poslanci in še 
vedno lahko oddajo naročilo.  
 
 
/ Klemen MESAREC / Povedal je, da je pogledal novico STA in da čeprav je novica stara le 
dva dni in so aktualne novice drugačne. In bo vse še preveril. 
 
/ Tomaž RAKAR / Strinja se, da bi lahko organizirali še izobraževanje, ampak ker je bil 
svetovni dan so se odločili za take vrste informiranje, na ulici. 
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Sklep: Študentski zbor ŠOU v Ljubljani se seznanja z dvomesečnimi poročili resorjev, 
stalnih dejavnosti in organov ŠOU v Ljubljani. 
 
 
Rezultati glasovanja: 
ZA: 29 
PROTI: 0 
VZDRŽAN: 0 
 
Predsedujoči je ugotovil, da je bil sklep soglasno sprejet. 
 
 
Ad 4. 
 

 Dvomesečno poročilo Študentski kampus; 
 

 
Predsedujoči je besedo predal zagovorniku točke, Andreju Klasincu . 
 
 
/ Andrej KLASINC / Vse je lepo pozdravil. Povedal je, da aktivnosti potekajo po začrtani 
časovnici. Na fotografiji je pokazal objekte, ki so v fazi obnove, izgradnje in pokazal kaj vse je 
bilo narejeno od obnove do rušenja, elektro instalacije, zaključujejo se prvi objekti, mavčne 
plošče. Lotevajo se tudi še fasad in kritin. Delo so se ogledali s predsedstvom, vendar je za 
večjo skupino za ogled še prenevarno. Prikazal je delo v kleti, ki bo namenjena za druženje. 
Na fotografijah je prikazal še delo na vodovodu, pritličju, učilnice, ki je pripravljeno na končna 
slikopleskarska  dela. Pokazal je glavno dvorišče, prostore, kjer bo študentski servis in ostali 
parnerji. Centralni objekt, kjer bodo sejne sobe, učilnice, pisarne. Še enkrat je predstavil 
časovnico, prvega oktobra bo pa otvoritev.  
 
Predsedujoči je odprl razpravo. 
 
K besedi se je prijavil Jure Novak. 
 
/ Jure NOVAK / Povedal je, da prvič sliši za tuje partnerje, ki bodo imeli prostore v kampusu. 
Zanima ha če so imena že znana ali se še pogajajo. 
 
/ Andrej KLASINC / povedal je, da bodo v Kampus povabili partnerje, ki bodo najeli prostore, 
to ne pomeni, da bo to trgovski center. Govora je o študentskem servisu, banki za bančni 
avtomat in diskontni trgovini.  
 
 
 
Sklep: Študentski zbor ŠOU v Ljubljani se seznanja z dvomesečnim poročilom 
Študentskega kampusa 
 
 
Rezultati glasovanja: 
ZA: 30 
PROTI: 0 
VZDRŽAN: 0 
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Predsedujoči je ugotovil, da je bil sklep soglasno sprejet. 
 
Ad 5. 
 

 Volitve člana Razsodišča ŠOU v Ljubljani; 
 

Predsedujoči je povedal, da je prišlo do šuma v komunikaciji, ker je mentor napačno javil 
kandidatki, da bodo volitve šele na septembrski seji in je odšla v tujino. 
Prosila ga je, če lahko on prebere nekaj podatkov glede nje. Dodal je, da je mentor Sašo 
Zagorc izbral na podlagi prvotnega razpisa, izbiral je na podlagi študijskih rezultatov, ki so bili 
pri njej nadpovprečni, sodeluje pri obštudijskih dejavnostih, pravnih tekmovanjih, zadostno 
poznavanje ŠOU v Ljubljani, ima tudi veliko ostalih kompetenc. Predsedujoči je predstavil 
tudi njen življenjepis, ki so ga poslanci prejeli v sklicu seje.   
 
Sklep: Študentski zbor ŠOU v Ljubljani imenuje na mesto članice Razsodišča ŠOU v 
Ljubljani Sandro Bertoncelj. 
 
 
Rezultati glasovanja: 
ZA: 29 
PROTI: 0 
VZDRŽAN: 1 
 
 
Predsedujoči je ugotovil, da sklep ni bil sprejet.  
 
Ad 6.  
 

 Predlog sprememb in dopolnitev Statuta ŠOU v Ljubljani (2. branje); 
 

/ Gregor Tim GRUENFELD / Povedal je, da ni bilo nobenih amandmajev in vse ostaja isto, 
kot je bilo predstavljeno pri prvem branju. Pogovarjali so se le, da bi bilo v primeru 
glasovanja o razrešitvi direktorja bilo potrebno glasovati z dvotretjinsko večino ter da bi ta 
predlog umaknili, ker če je dvotretjinska večina potrebna za razrešitev bi morala biti tudi za 
imenovanje in bodo ta predlog vključili v naslednjem obdobju. 
 
Predsedujoči je odprl razpravo. Ker prijave k besedi ni bilo je predsedujoči zaprl razpravo in 
prešel na glasovanje. 
 
 
 
 
Sklep: Študentski zbor ŠOU v Ljubljani potrjuje predloge sprememb in dopolnitve 
Statuta ŠOU v Ljubljani. 
 
Rezultati glasovanja: 
ZA: 30 
PROTI: 0 
VZDRŽAN: 0 
 
Predsedujoči je ugotovil, da je bil sklep soglasno sprejet. 
 
Ad 7. 
 

  Predlog sprememb in dopolnitev Poslovnika Študentskega zbora (2. branje); 
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/ Gregor Tim GRUENFELD / Povedal je, da ni bilo nobenih amandmajev in vse ostaja 
isto, kot je bilo predstavljeno pri prvem branju. 
 

Predsedujoči je odprl razpravo. Ker prijave k besedi ni bilo je predsedujoči zaprl razpravo in 
prešel na glasovanje. 
 
 
 
 
Sklep: Študentski zbor ŠOU v Ljubljani potrjuje predloge sprememb in dopolnitve 
Poslovnika Študentskega zbora ŠOU v Ljubljani . 
 
Rezultati glasovanja: 
ZA: 30 
PROTI: 0 
VZDRŽAN: 0 
 
Predsedujoči je ugotovil, da je bil sklep soglasno sprejet. 
 
Ad 8. 
 

 Predlog sprememb in dopolnitev Pravilnika o delovanju ŠOVZ (2. branje); 
 

/ Gregor Tim GRUENFELD / Povedal je, da ni bilo nobenih amandmajev in vse ostaja isto, 
kot je bilo predstavljeno pri prvem branju.  
 
Predsedujoči je odprl razpravo. Ker prijave k besedi ni bilo je predsedujoči zaprl razpravo in 
prešel na glasovanje. 
 
 
 
 
Sklep: Študentski zbor ŠOU v Ljubljani potrjuje predloge sprememb in dopolnitve 
Pravilnika o delovanju ŠOVZ. 
 
Rezultati glasovanja: 
ZA: 30 
PROTI: 0 
VZDRŽAN: 0 
 
Predsedujoči je ugotovil, da je bil sklep soglasno sprejet. 
 
Ad 9. 
 

 Predlog sprememb in dopolnitev Volilnega pravilnika (2. branje); 
 

Predsedujoči je povedal, da ni prišlo do nobenih sprememb v primerjavi s prvim branjem. 
 
 
Predsedujoči je odprl razpravo. Ker prijave k besedi ni bilo je predsedujoči zaprl razpravo in 
prešel na glasovanje. 
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Sklep: Študentski zbor ŠOU v Ljubljani potrjuje predloge sprememb in dopolnitve 
Volilnega pravilnika ŠOU v Ljubljani  . 
 
Rezultati glasovanja: 
ZA: 30 
PROTI: 0 
VZDRŽAN: 0 
 
Predsedujoči je ugotovil, da je bil sklep soglasno sprejet. 
 
Ad 10.  
 

 Predlog sprememb in dopolnitev Pravilnika o finančnem poslovanju ŠOU v 
Ljubljani (2. branje); 
 

/ Gregor Tim GRUENFELD/ Povedal je, da ni prišlo do nobenih sprememb v primerjavi s 
prvim branjem. 
 
 
Predsedujoči je odprl razpravo. Ker prijave k besedi ni bilo je predsedujoči zaprl razpravo in 
prešel na glasovanje. 
 
 
 
 
Sklep: Študentski zbor ŠOU v Ljubljani potrjuje predloge sprememb in dopolnitve 
Pravilnika o finančnem poslovanju ŠOU v Ljubljani (2. branje). 
 
Rezultati glasovanja: 
ZA: 30 
PROTI: 0 
VZDRŽAN: 0 
 
Predsedujoči je ugotovil, da je bil sklep soglasno sprejet. 
 
Ad 11.  
 

 Predlog sprememb in dopolnitev Pravilnika o stalni dejavnosti Tribuna (2. 
branje); 
 

/ Gregor Tim GRUENFELD/ Povedal je, da ni prišlo do nobenih sprememb v primerjavi s 
prvim branjem. 
 
Predsedujoči je odprl razpravo. Ker prijave k besedi ni bilo je predsedujoči zaprl razpravo in 
prešel na glasovanje. 
 
 
Sklep: Študentski zbor ŠOU v Ljubljani potrjuje predloge sprememb in dopolnitve 
Pravilnika o stalni dejavnosti Tribuna. 
 
Rezultati glasovanja: 
ZA: 30 
PROTI: 0 
VZDRŽAN: 0 
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Predsedujoči je ugotovil, da je bil sklep soglasno sprejet. 
 
Ad 12.  
 

 Sofinanciranje 3D tiskalnika za Fakulteto za strojništvo; 
 
Predsedujoči je k besedi povabil zagovornika točke Jako Dugarja. 
 
/ Jaka DUGAR / Vse je lepo pozdravil. Povedal je, da so se s poslansko skupino Zagon 
spraševali kaj bi lahko še doprinesli študentom Univerze v Ljubljani in prišli na idejo, da bi šli 
v nakup 3D tiskalnika. Poudaril je, da so vse podrobnosti zapisane v dopisu in je vse povabil, 
da mu zastavijo kakšna vprašanja v zvezi s tem projektom. Dodal je še, da takšnega stroja v 
Sloveniji še ni in menijo, da bi lahko veliko doprinesel slovenski družbi in seveda študentom. 
Tudi fakulteta za strojništvo je naklonjena ideji in so pripravljeni dati 30 tisoč evrov. 
Predstavnikom iz ZDA, od koder zadeva prihaja, so predstavili kje se bo nahajala in glede na 
to, da se nahajamo v središču Evrope so tudi sami popustili in se bodo verjetno veliko 
konferenc izvedlo na to temo. Poudaril je še, da ŠOU v Ljubljani ne bo imel nobenih stroškov 
z vzdrževanjem ali zavarovanjem. Izvajale se bodo tudi poletne šole.  
 
Predsedujoči je odprl razpravo. 
 
K besedi se je prijavila Maja Hercog. 
 
/ Maja HERCOG / Zanimalo jo je na kakšen način bo razvidno in študentom jasno, da je stroj 
sofinanciral ŠOU v Ljubljani. 
 
/ Rok LIKOVIČ / Povedal je, da bodo skupaj z Fakulteto za strojništvo pripravili izjavo za 
javnost, Fakulteta bo sofinanciranje označila, pri večjih projektih bo ŠOU v Ljubljani tudi 
omenjen.  
 
Ker prijav k besedi ni bilo je predsedujoči zaprl razpravo in prešel na glasovanje. Glasovanje 
je potekalo javno poimensko in razvidno na priloženem listu. 
 
 
Sklep: Študentski zbor ŠOU v Ljubljani soglaša z odprtjem projekta sofinanciranje 
skupaj s FS 3D tiskalnika Projet10SD 
 
Rezultati glasovanja: 
ZA: 28 
PROTI: 0 
VZDRŽAN: 2 
 
Predsedujoči je ugotovil, da je bil sklep sprejet.  
 
Ad 13. 
 

 Poslanske pobude in vprašanja; 
 
Predsedujoči je povedal, da do pričetka seje ni prejel nobene pobude ali vprašanja. 
 
Ad 14. 
 

 Razno. 
 
Predsedujoči je vsem zaželel lepe počitnice. 
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Seja je bila zaključena ob 20:23. 
 
Ljubljana, 2.7.2015. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Zapisnik zapisala: 
 

Tajnica Študentskega zbora 
ŠOU v Ljubljani 

Kaja Fikfak 

Zapisnik potrjuje: 
 

Predsednik Študentskega zbora 
ŠOU v Ljubljani 
Tilen Gorenšek 
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